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دخسوس: یاد گرفتم ایران را دوست داشته باشم
دروازه بان ســابق استقلال 
خوزستان از سال های پر فراز 
و نشــیب حضورش در ایران 

گفت.
بــه گزارش ایســنا، وقتی 
فرناندو دخســوس بــه ایران 
آمد، هیچ کسی تصور نمی کرد 
کــه او یکــی از موفق تریــن 
دروازه بان های لیگ برتــر لقب بگیرد. این دروازه بان برزیلی پیراهن اســتقلال 
خوزستان را بر تن کرد و ضمن رکوردشکنی، قهرمانی لیگ برتر را نیز تجربه کرد.
دخسوس آنقدر خوب بود که عبدالله ویسی، سرمربی وقت استقلال خوزستان 
در اظهــار نظری عنوان کرده بود »یک دروازه بان خوب بهتر از پدر و مادر خوب 
است.« او پس از جدایی از استقلال خوزستان در گسترش فولاد ماشین سازی و 

پارس جنوبی جم نیز به میدان رفت و در نهایت از فوتبال ایران جدا شد.
او حالا ۳۹ ساله است و هنوز فوتبال بازی می کند. مشروح گفت وگوی ایسنا 

با دروازه بان بواویشتای برزیل را در ادامه می خوانید:
ابتدا بگو چطور وارد فوتبال ایران شدی؟

با دعوت ویسی و با آقای فیکساد، مربی دروازه بان ها به فوتبال ایران آمدم.
فکر می کردی در ایران موفق شوی و نظر همه را جلب کنی؟

لیگ ایران را نمی شناختم اما من فردی با ایمان هستم. همیشه به توانایی هایم 
اعتقاد زیادی داشتم. می دانستم که می توانم در ایران نتیجه بگیرم. برای کسب 

موفقیت در ایران تلاش کردم و خوشخبتانه به این هدفم رسیدم.
 با پیراهن استقلال خوزستان قهرمان لیگ شدی و در آن فصل فقط 

۱۴ گل خوردی.
برای موفقیت در زندگی باید بهایی را بپردازید. من خانواده ام را در برزیل ترک 
کردم و تمام تلاشم را وقف تیم استقلال خوزستان کردم. با هم تیمی هایم به این 

عنوان رسیدیم و خیلی زود مردم با آمار و ارقام ارائه شده کار من را شناختند.
عبدالله ویسی در یک اظهار نظر گفته بود »دروازه بان خوب بهتر از 

پدر و مادر خوب است،« نظر تو چیست؟
من فکر می کنم هیچ چیز با ارزش تر از عشق به والدین نیست. ویسی اینگونه 
گفت تا به من انگیزه بیشــتری بدهد. این فقط یک راه آرام برای انتقال اعتماد 

به نفس بود.
کار با مربیان ایرانی چطور بود؟ کار با کدام مربی ایرانی بهتر بود؟

من به همه مربیان ایرانی علاقه خاصی دارم. از ویســی سپاسگزارم. ویسی و 
فیکســاد اولین مربیان من در ایران بودند و در سازگاری من با کشور بسیار مهم 
بودند. در ادامه می خواهم از فراز کمالوند تشکر کنم که این فرصت را به من داد 
تا به شهر تبریز بروم و در لیگ برتر ایران بمانم. در نهایت باید به آقای مهاجری 

هم اشاره کنم که زمانی که نیاز داشت به من مراجعه کرد.
چرا از اســتقلال خوزســتان جدا شــدی؟ دوران پس از استقلال 

خوزستان چگونه بود؟
جدایی من از تیم اســتقلال خوزستان عمدتاً به خاطر مسائل مالی بود. تیم 
ما دیگر به موقع به تعهدات خود عمل نمی کرد و دســتمزدمان را دیر می دادند. 
به من اطلاع دادند که که قرار اســت مطالباتم پرداخت شود اما تا امروز باشگاه 

به من بدهکار است.
با توجه به عملکردتان در اســتقلال، از تیم هــای بزرگتر ایرانی یا 

خارجی پیشنهادی داشتید؟
بعد از جدایی از اســتقلال خوزستان از چند تیم در ایران و ترکیه دعوتنامه 

دریافت کردم اما به خاطر فراز کمالوند به گسترش فولاد رفتم.
از ایران چه خاطراتی به یاد داری؟

من یاد گرفتم که ایران را دوســت داشته باشم چون کشوری با زیبایی های 
طبیعی فراوان اســت. با شهرهای مختلف ایران آشنا شدم و دوستان زیادی پیدا 
کــردم. چیزهای زیادی از فرهنگ ایران آموختــم. خاطرات خوبی از ایران دارم. 
آن لحظه ســوت پایان بازی و قهرمانی اســتقلال خوزستان باورنکردنی بود. در 
خیابان های پر از جمعیت اهواز جشــن و پایکوبی راه افتاد و آن شب را همیشه 

به یاد دارم.
اکنون کجا بازی می کنی؟

امروز که در تیم بواویشتا در برزیل بازی می کنم. بازی های فوق العاده ای انجام 
داده ام و معتقــدم می توانم با بازی در ســطح بــالا، دوران حرفه ای خود را برای 
۴ ســال دیگر ادامه دهم. فکر می کنم روزی به ایــران برگردم و دوباره بهترین 

دروازه بان باشم.
به دنبال کار مربیگری هم هستی؟

مربیگری در لیگ را دوســت دارم و امیدوارم بتوانم در آینده مربیگری کنم. 
حتما بعد از فوتبالم به دنبال کار مربیگری خواهم رفت.

صحبت پایانی؟
ممنونم از این که مرا به یاد داشتید. امیدوارم بتوانم دوباره مردم ایران را ببینم.

ایران میزبان دوومیدانی ۲۰۲۴ آسیا شد
کنفدراســیون  رئیــس 
دوومیدانی آسیا با ارائه پرچم 
کنفدراسیون به فرزانه فصیحی 
میزبان  عنــوان  به  را  ایــران 
مسابقات قهرمانی داخل سالن 
آســیا ۲۰۲۴ معرفی کرد. به 
از قهرمانی  ایرنا، پس  گزارش 
فرزانه فصیحی در دو ۶۰ متر 
داخل سالن قهرمانی آسیا که به میزبانی کشور قزاقستان برگزار شد، در جریان 
مراسم اختتامیه این مســابقات دهلان الحمد رئیس کنفدراسیون دوومیدانی 
آســیا با ارائه پرچم کنفدراسیون به بانوی قهرمان کشورمان که توانست بر بام 
آسیا بایستد، ایران را به عنوان میزبان این رقابت ها در سال ۲۰۲۴ معرفی کرد.
ایران پیش از این نیز ســه بــار در ســال های ۲۰۰۲، ۲۰۱۰ و ۲۰۱۸نیز 

مسئولیت میزبانی این رویدادهای مهم آسیا را بر عهده داشت.
در مســابقات داخل سال آسیا به میزبانی قزاقستان فرزانه فصیحی در ماده 
۶۰ متر به قهرمانی رســید و محیطی زاده در دو ۶۰ متر حمیده اسماعیل نژاد 
و فاطمه محیطی زاده در ماده پنچ گانه هفتم شدند و حمیدرضا کیا در پرش 
سه گام هشتم شد. جلیل ناصری دوند دوهای استقامت در ماده ۳۰۰۰ متر در 
جایگاه هشتم ایســتاد. همچنین ریحانه مبینی در ماده پرش طول از رسیدن 
به فینال این رقابت ها بازماند. ارشــیا مصدقی نیز در ماده پرش با نیزه در رده 

ششم قرار گرفت.

سوادکوهی: فقط به مسابقات جهانی فکر می کنم
علی سوادکوهی ملی پوش 
آزادکار گفــت: رقابت هــای 
و  کرواســی  بین المللــی 
رنکینگ اتحادیه جهانی یکی 
از مهمترین و ســنگین ترین 
آن  در  کــه  بود  مســابقاتی 

شرکت کردیم.
بــه گــزارش برنــا؛ علی 
ســوادکوهی کشتی گیر وزن 7۹ کیلوگرم تیم ملی کشتی آزاد در جدیدترین 
گفــت و گوی خود گفت: پس از برپایــی اردو در کمپ تیم های ملی بلافاصله 
برای اولین رقابت در مسابقات رنکینگ کرواسی که یکی از مهمترین رقابت ها 
بود شرکت کردیم. وی با اشــاره به اینکه این رقابت ها سرانجام خوبی داشت، 
ادامه داد: تیم منتخب با ۶ وزن در این رقابت ها اعزام شد و خدا را شکر موفق 
شدیم با کســب ۴ مدال طلا و ۲ مدال نقره مقام دوم تیمی را بدست بیاوریم 
همچنین این رقابت ها با حضور کشــتی گیران عنوان دار در سطح نسبتا خوبی 
برگزار شد. ســوادکوهی افزود: با توجه به حضور در جام جهانی از مرحله اول 
چرخه انتخابی معاف شــدم اما باید در جام تختی حاضر شــوم و امیدوارم به 
خوبی و خوشی مرحله آخر که جام تختی است را پشت سر بگذاریم و هرکس 
لایق پوشــیدن دوبنده ارزشمند تیم ملی است، در مسابقات جهانی صربستان 

خوش بدرخشد.
ایــن آزادکار 7۹ کیلوگرم تیم ملی کشــتی گفت: در حــال حاضر تنها به 

مسابقات جهانی فکر می کنم و تصمیمی برای تغییر وزن ندارم.
وی در پایان اظهار کرد: از همه کســانی که موجبات این موفقیت شــدند 

تشکر می کنم همچنین برای همه ورزشکاران آرزوی صحت و سلامتی دارم.

گفتوگو

خبر

تیم ملی والیبال ایران کار بسیار سختی در لیگ ملت ها 
۲۰۲۳ دارد و بــه جز برزیل باید با همه بزرگان والیبال دنیا 

دیدار کند.
به گزارش ایرنا، با اعلام برنامه لیگ ملت های والیبال در 
سال ۲۰۲۳ حریفان تیم ملی والیبال در این رقابت ها مشخص 
شد و ملی پوشان والیبال کشورمان به مصاف تیم های ژاپن، 
لهستان، چین، اسلوونی، آلمان، ایتالیا، آمریکا، هلند، فرانسه، 
بلغارســتان، آرژانتین و کوبا خواهند رفت و برزیل، کانادا و 
صربســتان ۳ تیمی هستند که شاگردان عطایی در مرحله 

مقدماتی لیگ ملت ها با آنها بازی نخواهند کرد.
در این دوره از لیگ ملت ها ایران به جز برزیل باید با همه 
بزرگان والیبال جهان دیدار کند و بدشانســی بزرگی عدم 
رویارویی با تیم های صربستان و کانادا است که می شد روی 

پیروزی مقابل آنها حساب باز کرد است.
از طرف دیگر شاگردان عطایی در هفته اول لیگ ملت ها 
بایــد در ژاپن به مصاف تیم ملی والیبال این کشــور بروند. 
در چند ســال اخیر ژاپن حرف اول را در والیبال آسیا زده 
و در المپیک توکیو و همین طور دور پیشــین لیگ ملت ها 

توانســت تیم ملی ایران را مغلــوب کند. هر چند در فینال 
قهرمانی آسیا مقابل ملی پوشان والیبال ایران مغلوب شد؛ اما 
بایــد پذیرفت ژاپن به یکی از قدرت های بزرگ والیبال دنیا 

تبدیل شده است.
مصاف ایران و لهســتان یادآور ۲ بازی این ۲ تیم در دور 
پیشــین لیگ ملت ها اســت. این بار آنها باید در هفته اول 
با یکدیگر ملاقات کنند و باید امیــدوار بود بازیکنان ایران 
یک بار دیگر مقابل این تیم قدرتمند نمایش آبرومندانه ای 
داشــته باشــند. هر چند پیروزی مقابل تیمی که در صدر 

رنکینگ جهانی قرار دارد محال به نظر می رســد، اما نباید 
مقابل لهســتان از پیش بازنده بود و می توان همانند سال 
گذشــته بازی جانانه ای مقابل این تیم انجــام داد. ۲ بازی 
پایان ایران در هفته اول لیگ ملت ها مقابل چین و اسلوونی 
است. می توان انتظار داشت عطایی و شاگردانش این تیم ها 
را مغلوب کنند؛ اما چین تیمی است که سال گذشته برزیل 
را شکست داده بود. اسلوونی هم جزو تیم های مطرح والیبال 
اروپا اســت که در رنکینگ جهانی هم در جایگاه نهم و یک 
پله بالاتــر از تیم ملی ایران قــرار دارد. در هفته دوم لیگ 
ملت ها ملی پوشان والیبال ایران باید با دو تیم مدعی ایتالیا 
و آمریکا بازی کنند. دو تیمی که در سال گذشته هم ایران 
به مصاف آنها رفته بود. اگر ملی پوشــان والیبال کشورمان 
بتوانند همچون سال گذشته تیم آمریکا را مغلوب کنند کار 
بســیار بزرگی انجام دادند. هلند و آلمان هم ۲ حریف دیگر 
ایران در هفته دوم هســتند. هلند بــا نیمیر عبدالعزیز تیم 
قدرتمندی اســت که در دور پیشین لیگ ملت ها توانست 
ایران را شکست دهد. آلمان هم یکی دیگر از تیم هایی است 
کــه می توان به پیروزی مقابل این تیم امیدوار بود. حریفان 
ایران در هفته سوم لیگ ملت ها فرانسه، بلغارستان، آرژانتین 
و کوبا هستند. انگاپت و یارانش تیمی قدرتمند هستند که 
سال گذشته هم قهرمانی لیگ ملت ها را از آن خود کردند. 
بــه جز این دیدار ایران شــانس ۲ پیروزی در ۳ دیدار خود 
مقابل بلغارســتان و آرژانتین و کوبا را دارد. البته که این ۳ 

تیم هم جزو قدرت های والیبال دنیا هستند.
در مجموع می توان لیگ ملت هــای ۲۰۲۳ را رویدادی 
دشــوار برای تیم ملــی والیبال ایران در نظــر گرفت. این 
بــار همه تیم ها با تمام قوا به میــدان خواهند آمد؛ چرا که 
نتایج این رقابت هــا در رنکینگ جهانی و بالطبع آن صعود 
بــه المپیک پاریس نقش زیادی دارد. به همین خاطر نباید 
از همین حالا توقعات را بیــش از اندازه بالا برد تا برخلاف 
 ســال گذشــته فشــار روانی زیادی ملی پوشــان والیبال

ایران ایجاد نشود.

برخی تیم های لیگ دو فوتبال کشور برای نقل و انتقال 
بازیکن، طلب رقم های میلیاردی کرده و همین امر به مانعی 

برای نقل و انتقال برخی استعدادهای فوتبالی شده است. 
به گزارش برنا، بررســی ها نشــان می دهــد که برخی 
تیم های لیگ ۲ فوتبال کشــور برای نقل و انتقال بازیکن، 
طلب رقم های میلیــاردی کرده و همین امر به مانعی برای 
نقل و انتقال برخی استعدادهای فوتبالی شده است. اتفاقی 
که تا همین چند سال پیش نیز به ندرت در لیگ برتر کشور 

رقم می خورد.
بســیاری از کارشناسان ورزشــی بر این باور هستند که 
شاید دستمزدها و رقم های بالای قرارداد تا حدودی متناسب 
با زحمت های فراوانی است که ورزشکاران متحمل می شوند 
اما از سوی دیگر این امر تبدیل به آفتی شده که مانع شکوفا 
شدن اســتعدادها و انتقال آن ها به تیم ها رده بالای کشور 
می شود. به خصوص در این مقطع زمانی که تیم های لیگ 
یکی و حتی لیگ برتری نیز با مشکلات مالی مواجه هستند.
امیرحسین نشــاط جو، بازیکن تیم فوتبال پانیک تالش 
که هم اکنون در لیگ ۲ فوتبال کشور است در این خصوص 
می گویــد: فوتبال بازی کردن و تداوم آن در ســطح حرفه 
ای بی شــک یکی از سخت ترین حرفه ها در این روزهاست 

که خطرات زیادی نیز از جمله مصدومیت های متعدد را به 
دنبال دارد.

دفاع چپ پیشــین تیم هوادار تهران خاطرنشــان کرد: 
از ســوی دیگر باید توجه داشت که یک فوتبالیست حرفه 
ای در بهترین حالت می تواند نهایتا ۱5 ســال در سطح اول 
فوتبال حضور داشــته باشد و مشــخصا پس از آن بار دیگر 
با دغدغه های متعددی در زندگی خود مواجه می شــود که 
شاید دســتمزدهای حرفه ای بتواند اندکی از این دغدغه ها 

را برطرف کند.
نشاط جو که تجربه حضور در تیم بزرگسالان پرسپولیس 
در فصل ۹۴-۹5 را نیز دارد، ادامه داد: تمامی این موارد در 
حالتی رقم می خورد که بازیکن در تیمی حاضر شود که از 
نظر مالی مشکلی نداشته باشــد. در لیگ یک و دو نیز که 

کاملا موضوع متفاوت و کار به مراتب سخت تر است.
کاپیتان پیشین امیدهای پرسپولیس تصریح کرد: امروز 
لیگ ۲ فوتبال کشور به محلی برای نشان دادن استعدادهای 
درخشــان فوتبال و نمایش جوانان بدل شــده و تا چندی 
پیش نیز این زمینه به خوبی مهیا بود اما با باز شــدن پای 
رضایتنامه های میلیاردی در لیگ ۲، عملا این زمینه دچار 
خلل شده و کشف استعدادها در هاله ای از ابهام قرار گرفته 

است. دفاع چپ کنونی تیم فوتبال پانیک تالش در خصوص 
موضوع رقم رضایتنامه ها، توضیح داد: در فصل جاری پس از 
عملکردی که در تیم پانیک تالش داشتم، از دو تیم مطرح 
لیگ یکی درخواست هایی دریافت کردم و تقریبا همه چیز 
آماده نقل و انتقال بود اما باشگاه برای موافقت با این نقل و 
انتقال و دادن رضایتنامه درخواست مبلغ یک میلیارد تومان 

کرد که با موافقت باشــگاه های خواهان من همراه نشــد و 
همین امر به معضلی بدل شــد تا نتوانم فوتبال خود را در 
سطح بالاتر ادامه دهم. نشاط جو گفت: مشخصا باشگاه نیز 
حــق دارد زیرا هزینه های قابل توجهی انجام می دهد اما در 
این میان بازیکنان بیشترین ضرر را متحمل می شوند و شاید 

به صورت کلی مسیر زندگی آن ها تغییر کند. 

بررسی حریفان ایران در لیگ ملت های ۲۰۲۳

پای رضایتنامه های میلیاردی به لیگ دو باز شد

سرمربی تیم ملی بوکس ایران با بیان اینکه هدف موفقیت 
در بازی های آســیایی هانگژو )سهمیه المپیک( است، گفت: 
توان کسب ســه ســهمیه المپیک پاریس را داریم. حسین 
نهرودی  در گفت وگو با ایرنا در خصوص برنامه های تیم ملی 
بوکس، اظهار داشــت: برنامه ای به مــدت ۱۴ ماه و تا پایان 
ســال ۱۴۰۲ برای تیم ملی تدوین کرده و در آن ۱۱ بازی را 
پیش بینی کرده ایم. البته در طول سالیان سال، شاید تنها ۴۰ 
درصد خواسته های مربیان محقق شده و امیدوارم با توجه به 
بضاعت فدراسیون، بتوانیم تیم را به بهترین شکل آماده کنیم. 
وی افزود: در اردوی تیم ملی، برخی نفرات سطح مناسبی دارند 
و واقعا قابل اتکا هســتند. با این حال باید بپذیریم که برخی 
دیگر نیز شرایط چندان مناسبی ندارند و باید برای پیشرفت 
آنان کار و تلاش کنیم. سرمربی باتجربه تیم ملی بوکس بیان 
کرد: دوشنبه ها، بازی درون اردویی بین ملی پوشان و مدعیان 
شهرستان ها که از سوی هیات های استانی معرفی می شوند 
را برگزار می کنیم تا هم ســطح اردونشــینان را بسنجیم و 
همچنین اگر چهره جدیدی بود، به تمرینات دعوت شــود. 

وی درخصوص برنامه های بین المللی تیم ملی تا مســابقات 
قهرمانــی جهان که اردیبهشــت ماه در ازبکســتان برگزار 
می شود، گفت: درخواست برگزاری اردوی تمرینی مشترک 
با روسیه و ترکیه در تهران را داده ایم که مسئولان فدراسیون 
در تلاش برای فراهم کردن آن هستند. نهرودی با بیان اینکه 
وظایف بین مربیان تیم ملی تقسیم شده و او بیشتر نقش ناظر 
را دارد، توضیح داد: برنامه ها را تدوین و بین مربیان تقســیم 
کار کرده ام. این مربیان بســیار باانگیزه هستند و من بیشتر 
نظارت می کنم و تجربیاتم را در اختیارشان می گذارم. وی در 
خصوص اینکه بازی های آسیایی هانگژو حکم انتخابی المپیک 
را دارد و این مســاله کار را بسیار دشوار می کند، توضیح داد: 
واقعا کارمان در هانگژو سخت است. چندماه فرصت داریم و 
من قول کســب سه ســهمیه را داده ام که توان کسب آن را 
 داریم. نهرودی بیان کرد: هدف ما بازی های آســیایی است 
نه جهانی و قهرمانی آسیا. بازی های آسیایی همیشه در اولویت 
بوده و اکنون که سهمیه المپیک نیز محسوب می شود، بسیار 

مهمتر از قبل است.

سرمربی تیم ملی بوکس: 

هدف بازی های آسیایی است نه جهانی

سرمربی تیم ملی بسکتبال ایران، درباره حواشی پیش 
آمده به دلیل اعلام لیست اردونشینان صحبت کرد.

ســعید ارمغانی در گفت وگو با ایســنا، درباره شرایط 
ملی پوشــان بســکتبال ایران برای حضــور در اردوها و 
تمرینــات تیم ملی، توضیح داد: مــن فکر می کنم بخاطر 
فشــاری که به دلیل فشــردگی بازی های باشگاهی ایران 
و آســیا روی بازیکنان بود، ملی پوشــان تحت فشار قرار 
گرفته اند. به هر حال همه تیم هــا در اکثر دقایق بازی ها 
و حتــی تا ۴۰ دقیقه، از نفرات اصلی خود که همین ملی 
پوشــان هســتند اســتفاده کرده اند. همچنین سفرهای 
طولانی نیز تاثیرات زیادی روی خستگی بازیکنان گذاشته 

است.
او تاکید کرد: هر تیم هفته ای دو مســابقه داشــت که 
برخی سفرهای آن ها هم با اتوبوس بوده و باعث خستگی 
آن ها شــده است. نفرات دعوت شده به اردو هم پنج شنبه 
بازی کرده و جمعه وارد اردو شدند. نفرات تیم الان کاملا 
خسته هستند و زمان کمی داریم تا با آن ها کار کنیم. باید 
کج دار مریز کار کنیم تا آســیب دیدگی برای ملی پوشان 

پیش نیاید.
سرمربی تیم ملی بسکتبال ایران، درباره حواشی پیش 
آمــده درباره لیســت تیم ملی نیز گفــت: مجموعه ای از 
خصوصیات اســت که ما را برای انتخــاب یک بازیکن به 
جمع بندی نهایی می رساند. اینکه ما با چه تیم هایی بازی 
داریم و آن تیم ها چه نوع بسکتبالی بازی می کنند، ما باید 
چگونه مقابل آن ها بازی کنیم و ... از جمله نکاتی اســت 
که در انتخاب یک بازیکن تاثیرگذار است. صرفا نمی توان 
امتیاز آور بــودن در لیگ یا آمارهای دیگر در هر بازی را 

مد نظر قرار داد.
او ادامــه داد: مــا باید بازیکنانی در یک پســت خاص 
انتخاب کنیم که خصوصیات مختلف و متناســب با سبک 
بازی پیش روی ما دارند، چون نیاز اســت طبق شــرایط 
پیش رو نفــرات مد نظرمان را انتخــاب کنیم. به عنوان 

مثال شخصا از آرن داودی خواهش کردم تا در این شرایط 
موجود به تیم ملی کمک کند چون به عنوان یک بازیکن 
باتجربه، توانایی هدایت تیم را داراست. سال ها در میادین 
بین المللی بوده و ما به گارد راســی که تیم را هدایت کند 

نیاز داشتیم.
ارمغانی درباره دلایل دعــوت آرن داودی به تیم ملی 
تصریــح کرد: بعد از پنجــره پنجــم نگرانی هایی بخاطر 
مصدومیت ســجاد مشــایخی وجــود داشــت و اکنون 
مصدومیت پیش آمده برای سینا واحدی هم شرایط را در 
پست گارد راس سخت کرده بود. در دفاع هم به بازیکنان 
دفاعی خاص نیاز داریم. حریفان ما مجموعه ای از شرایط 
را ایجــاد می کنند تا ما بر اســاس آن بازیکنان را دعوت 

کنیم.
او دربــاره ناراحتی آرمــان زنگنه نیز گفــت: بنده با 
هیچکس هیچ اختلاف شــخصی نــدارم، اگر هم اختلاف 
سلیقه داشته باشم با کســی، هیچوقت آن را در انتخابم 
برای تیم ملی دخیل نخواهم کرد. به بازیکنان هم گفته ام 
کــه تیم ملی ارث پدری هیچکس نیســت. من فقط یک 
مسئولیت مهم روی دوش دارم که باید به دور از سلایق و 
اختلافات شخصی تصمیم بگیرم. قطعا اشتباه بزرگی است 
اگر ایــن کار را کنم. بنده هیچ اختلافــی با آرمان زنگنه 
نداشــته ام. ایشــان هم یک انتقاد کردند که انتخاب های 
ما فنی نیســت، امــا انتخاب ها کاملا فنی اســت. پس از 
بررســی ها به این نتیجه رســیدیم که به این نوع بازیکن 
فعلا نیاز نیســت و کســانی را داریم که چنین وظایفی را 

انجام دهند.
ارمغانی در پاســخ به این ســوال که آیا دعوت دوباره 
آرن به تیم ملی، متضاد با هدف فدراســیون و او مبنی بر 
جوانگرایی در تیم ملی نیســت؟ توضیح داد: سوال کاملا 
درستی است، اما آرن را شخصا خواهش کردم که در این 
مقطع از زمان برای این دو بازی به ما کمک کند. مســلما 
با همان سیاســت جوانگرایی پیش خواهیم رفت. در این 

مقطــع از زمان حس کردیم آرن می تواند در این دو بازی 
به ما کمک کنند که از او خواهش کردم به تیم کمک کند 

و او هم با کمال میل قبول کرد.
او در پاســخ به این سوال که شــانس برد ایران مقابل 
کــدام یک از حریفان پنجره ششــم انتخابی جام جهانی 
۲۰۲۳ بیشتر است؟ اظهار کرد: ما دو بار ژاپن را برده ایم، 
در کاپ آسیا و یکبار هم در انتخابی جام جهانی. اگر این 
دو برد را پایه و اساس قرار دهیم، منطقی است که شانس 
برد ما مقابل ژاپن بیشــتر از چین اســت. چین بازیکنان 
بلند قد دارد و ما حامد را نداریم که کار را سخت می کند. 
تفکراتی داریــم که امیدوارم در هر دو بازی برد کســب 

کنیم.
ارمغانــی تاکید کرد: البته هیــچ تضمینی وجود ندارد 
که هر دو بازی را ببریم، چون تیم های بســیار قدرتمندی 
هســتند و از امتیازات میزبانی هم قطعا استفاده می کنند. 

متأســف هستم که وقتی با چین در ایران بازی کردیم، از 
امتیازات میزبانی به نحو احســن استفاده نکردیم. با همه 
این شــرایط تمام تلاش خود را برای کسب پیروزی انجام 
می دهیم و من فکر می کنم مقابل چین کار ســخت تری 
خواهیم داشــت. قول می دهم که با همه توان مقابل رقبا 
کار کنیم. او در پاســخ به این سوال که آیا دعوت بازیکنی 
مثل آرن، تاییدی بر عدم بازیکن سازی در بسکتبال ایران 
نیســت؟ توضیح داد: قبول دارم که به صورت واضح این 
موضوع را نشــان می دهد، اما چندین بار در کشــورهای 
صاحب بســکتبال هــم اتفاق افتاده که ســرمربی از یک 
بازیکن باتجربه تر اســتفاده کرده تا در مقطع کوتاهی به 
تیــم ملی آن کشــور کمک کند. از لحــاظ کار در پایه و 
پیشــرفت در بســکتبال خیلی خیلی باید بهتر باشیم و 
قدم هایــی را برداریم که در ســال های قبل به هر دلیلی 

برداشته نشد.

پاسخ سرمربی تیم ملی بسکتبال به حواشی: »با کسی مشکل شخصی ندارم«


